
Protokół Nr LVI/18

z LVI sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 26 lipca 2018 r.

Urząd Miasta Piły, sala 229b

(czas trwania godz.:15:00 – 15:40)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady LVI sesji Rady Miasta Piły otworzył Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali jest  quorum - obecnych było 18 radnych (nieobecni byli

radni:  Jacek  Bogusławski,  Paweł  Jarczak,  Zdzisława  Karpińska,  Wiesława  Sztaba  i  Dorota

Urbańska)  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał  oraz  powitał  przybyłych

radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący powiedział, że porządek obrad został radnym dostarczony drogą elektroniczną 24 lipca

br., jest on zgodny z pismem Prezydenta Miasta Piły z 24 lipca 2018 roku. Sesja została zwołana na wniosek

Prezydenta Miasta Piły na podstawie artykułu 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta Piły na lata 2018-2029 - druk nr 1015.

3. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok -

druk nr 1016.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. "AS -

Aktywni i Samodzielni" w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego

na lata 2014-2020 - druk nr 1017.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/693/18 Rady Miasta

Piły z dnia 29 maja 2018 r. w sprawie określenia zasad udzielenia z budżetu Miasta Piły



dotacji  celowej  na  dofinansowanie  wymiany  kotłów  i  pieców  niskosprawnych  na

niskoemisyjne źródła ciepła - druk nr 1018.

6. Zakończenie obrad.

Ad 2.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2018-2029 przedstawiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  wiedział,  że  planowana  jest  termomodernizacja

przedszkola nr 3. Zaskoczyła radnego informacja, że określone środki będą pochodziły z zadania

dotyczącego przebudowy placu zabaw i radny wnioskuje z tego, że tego placu zabaw nie będzie.

Radny Pyziak dodał,  że znalazł informację,  iż w budżecie obywatelskim jest  zadanie dotyczące

przedmiotowego placu zabaw. Radny powiedział, że rozumie, że przed wykonaniem placu zabaw

należy najpierw zakończyć główne zadanie dotyczące przedszkola. Radny zapytał, czy plac zabaw

będzie wykonany w tym roku.

Radny Jan Ficerman zapytał o pozycję dotyczącą strat spółki Aqua-Pil.  Radny powiedział,  że

straty w tej spółce występują co roku i chciałby wiedzieć jakie są tego przyczyny.

Skarbnik Gminy powiedziała,  odnosząc się  do pytania radnego Pyziaka,  że to zadanie będzie

zrealizowane, ale na pewno nie w tym roku, bo prawdopodobnie do 15 grudnia uda się zrealizować

termomodernizację i realizacja placu zabaw automatycznie się przesunie. Odnosząc się do pytania

radnego Ficermana, Skarbnik powiedziała, że nie zna przypadku, żeby basen się sam finansował,

bez względu na to w jakiej formie prawnej funkcjonuje.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział,  że  zrozumiał,  że  Skarbnik  powiedziała  też  o  planowanej

termomodernizacji szkoły podstawowej nr 5 i jednocześnie przebudowie obiektów sportowych przy

tej szkole.

Skarbnik powiedziała, że mówiła o obiekcie szkoły i hali sportowej.
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Radny Jan Ficerman powiedział, że, jak rozumie, z góry się zakłada, że straty w spółce Aqua-Pil

muszą być.

Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział,  że w Polsce nie ma tego typu

obiektu, który przynosiłby zysk czy nawet wychodził na zero.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  18  głosami  “za” -  uchwała  nr  LVI/716/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 3.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok przedstawiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  18  głosami  “za” -  uchwała  nr  LVI/717/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 4.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. "AS - Aktywni

i  Samodzielni" w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-

2020 zreferowała Wanda Kolińska, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

Radna  Małgorzata  Karwacka zapytała,  czy  realizacja  projektu  wiąże  się  z  zatrudnieniem

dodatkowych osób.

Radna  Teresa  Kasior zapytała,  kto  będzie  zajmował  się  weryfikacją  osób,  które  będą  objęte

programem.
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Dyrektor Kolińska powiedziała, że nie zakłada dużego wzrostu zatrudnienia w ramach projektu

i dodała, że w projekcie uwzględnione jest zamówienie pewnych usług. Docelowo zatrudnionych

zostanie  w  ramach  projektu  4  asystentów.  Odpowiadając  na  pytanie  radnej  Kasior,  Dyrektor

powiedziała, że rekrutację osób, które będą objęte projektem prowadzić będzie MOPS, ale zakres

pomocy osobom niepełnosprawnym będzie uzgadniany we współpracy z lekarzem prowadzącym

danego pacjenta z niepełnosprawnością.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  18  głosami  “za” -  uchwała  nr  LVI/718/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/693/18 Rady Miasta Piły

z dnia 29 maja 2018 r. w sprawie określenia zasad udzielenia z budżetu Miasta Piły dotacji celowej

na  dofinansowanie  wymiany  kotłów  i  pieców  niskosprawnych  na  niskoemisyjne  źródła  ciepła

przedstawiła  Lidia  Plewa,  zastępca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej

i Mieszkaniowej.

Dyrektor Plewa poprosiła o wprowadzenie autopoprawki. W § 1 jest napisane: “w uchwale nr”,

a powinno być: “w załączniku do uchwały” i w tym samym paragrafie na końcu jest: ”wprowadza

się  następująca”,  a  powinno  być:  ”wprowadza  się  następującą”.  Ponadto  w  uzasadnieniu  do

uchwały,  na pierwszej stronie,  w drugim akapicie od dołu jest:  “nie możliwe”, a powinno być:

“niemożliwe”.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  jednogłośnie  -  18  głosami  “za” -  uchwała  nr  LVI/719/18  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 6.
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Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady LVI sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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